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Enkel fråga till ordförande i 

samhällsbyggnadsnämnden, Peter Stensmar 

2021.01.08 

 

Nya busshållplatserna på stationsgatan har orsakat 

kaos, minst sagt. En trång trefilig väg har gjorts om 

till 4filig samtidigt som det inte alls finns plats för 4 

filer.  

Med ovanstående förklaring ställer jag följande 

fråga: 

 

Anser du att området är rätt utformad ur ett 

säkerhetsperspektiv?  
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